

《单词百科:Starwood是什么意思?Starwood怎么发音?Starwood的解释和用法》

英语单词Starwood是什么意思?Starwood怎么读?Starwood怎么发音?简答网为您整理了Starwood的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Starwood的意思

1、喜达屋;喜达屋酒店;喜达屋集团;喜达屋国际酒店集团

Starwood的双语例句

1、 In 2009, we have added additional 18 hotels to the Starwood Privilege participating hotels.

2009年, 喜达屋贵宾会欣喜地迎来了18家新酒店的加入.

2、 • how would Starwood Hotels (hot) design our customer loyalty program?

• 如果让喜达屋国际酒店 (Starwood

Hotels) 来设计我们的顾客忠诚度项目, 它会怎么做?

3、Approximately half of Starwood's new hotels are expected to open outside of North America, reflecting the company's impressive growth in dynamic international markets.

预计约半数喜达屋新开酒店将选址在北美以外地区, 反映出喜达屋在充满活力的国际市场上迅长的趋势。

4、Creating emotional connections with guests – so they return to the hotel night after night – is how Starwood creates value for its owners.

和客人建立情感上的联系就会使他们成为喜达屋集团的常客&这也就是如何为喜达屋集团的业主创造价值。

5、Whilst not all hotels will participate in the program, as opportunities arise for us to add additional properties to the Starwood Privilege portfolio, we will post them on the website.

虽然并不是所有的酒店都将参加喜达屋贵宾会计划, 但我们将继续纳入更多酒店参与这一计划, 具体酒店信息我们将在网站上及时公布。

6、Four Points by Sheraton Lianyungang managed by world famous hotel management group Starwood, is the first international hotel in north Jiangsu province and south Shandong province.

连云港龙禧福朋喜来登酒店, 是苏北鲁南地区首家国际性酒店, 由国际著名喜达屋酒店集团管理。

7、The model was copied with varying degrees of success, by everyone from independent hoteliers to the huge Starwood Hotels and Resorts.

后来, 从单体酒店运营人到大型酒店集团(如喜达屋)纷纷地复制摩根酒店的模式, 取得了不同程度的成功。

8、For Starwood, building loyalty and connecting with today's brand-savvy global travelers is of the outmost importance.

对于喜达屋集团, 最重要的就是同今天的全球旅行者一起建立品牌忠诚度和联系感应。

9、Already, Starwood offers slippers and in-room tea makers, as well as Mandarin speakers in hotels popular with the Chinese.

目前，喜达屋已经开始广受中国人的欢迎，酒店提供拖鞋和房间内茶壶，以及普通话服务。

10、Sheraton is owned by and is the largest and most global brand of Starwood Hotels& Resorts Worldwide, Inc.

喜来登酒店及度假村是喜达屋酒店与度假村国际集团旗下的一个酒店品牌。

11、Showing starwood Global Distribution System and Central Reservation Office reservation system.

展示仕达屋集团全球销售网络系统和全球预订中心的预订系统。

12、Starwood Hotels& Resorts Worldwide will debut its select-service Aloft brand in Oklahoma City in 2013.

2013年喜达屋酒店集团旗下雅乐轩品牌酒店将在俄克拉荷马城开业。

13、As the Chinese travel abroad, they look for brands they know, and therefore Starwood's development in China today, has significant implications for our hotels worldwide.

中国人来到异国他乡旅游，定会寻找他们熟悉的酒店品牌，因此喜达屋今天在中国的发展对于我们旗下全球各酒店都具有重要意义。

14、And in a lawsuit filed last year, Starwood, the hotel chain, alleged that former executives had left the company to join Hilton, the hotel group, armed with confidential information.

在去年的一起官司中，连锁酒店运营商喜达屋（starwood）指控一些前高管离职后，携带机密信息加盟希尔顿（hilton）酒店集团。

15、It can be predicted that Starwood will certainly open the door of fitment design and lead luxurious furniture into this field.

可以预见，星汇必将以其强大的商业运营实力和领先的服务理念，开启奢华家居进入装修设计领域的新篇章。

16、Starwood Hotels& Resorts' room supply increased by 3.7%.

喜达屋排名第八，总房量增长率为3.7%。

17、In the Starwood family, every associate strives to live by the culture of care.

在喜达屋大家庭里，每个员工以我们的企业文化“关爱”为生。

18、Starwood will soon be able to count on two new brands, Element and Aloft, while W Hotels' expansion throughout EMEA will also surely make its presence felt.

喜达屋不久将来会更加倚重Element和Aloft这两个品牌，而W Hotels在欧洲的扩张毫无疑问是使得大家感觉到它的存在。

以上是简答网为您整理的Starwood怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于Starwood

的用法、Starwood的释义、S

tarwood的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Starwood>

